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Version 1 - First Draft (Starts here)

ENGLISH FRAN
CAIS

SECTIONS: Front and Back Covers

Editor's note: I suggest we use some of the graphics used in the  with the words that follow. Also, I suggest that we use the exact EURALO flyer
wording and format used by our friends from Europe for the back cover (download their  please).flyer

 

"The Internet Needs You!"
"NARALO"

"If you are an organization and/or individual located in Canada, United States, or Puerto Rico and concerned with internet related issues, you can help 
influence the operation, growth and development of the Internet by becoming part of the North American At-Large Organization (NARALO).

NARALO invites all interested civil society parties to join it in taking part in the decisions that shape the Internet." | "L'Internet a besoin de vous!"
"NARALO"

«Si vous êtes une organisation ou un individu demeurant au Canada, aux États-Unis ou à Porto Rico et si vous vous intéressez aux questions touchant 
l'Internet, vous pouvez contribuer à son fonctionnement, sa croissance et son développement en vous joignant à la //North American At-Large 
Organization (NARALO).

La NARALO y invite tout membre de la société civile à prendre part aux décisions qui façonnent l'Internet." |

 I like the structure and look of the Euro flyer. The way that it declares it's purpose on the front. I also like their descriptions of At-Large & ICANN - I have Joly:
adjusted the tag above to read ""The Internet Needs You!"

 

SECTION: Who is NARALO

NARALO (North America Regional At-Large Organization) encompasses all Internet end-users in the United States, Canada and Puerto Rico. Together 
with other regions, we have a direct impact on the direction of the Internet Corporation for Assigned Names and Numbers (ICANN), working to ensure 
that the expansion of the Internet serves the public interest. As more Internet domain names and IP addresses are required to keep pace, we advance 
policies and services that reduce confusion and abuse while enhancing security, accessibility and stable growth.

NARALO consists of the civil society organizations, non-profits and individuals to represent the rights of Internet users across the region, from Hawaii to 
Nunavut. We represent their views in the bottom-up, consensus based, multi-stakeholder ICANN policy development process. And we can always benefit 
from new perspectives.

https://st.icann.org/data/workspaces/euralo/attachments/euralo_flyer:20091111153254-0-11102/original/IC_Euralo_Brochure_1.pdf
https://st.icann.org/data/workspaces/euralo/attachments/euralo_flyer:20091111153254-0-11102/original/IC_Euralo_Brochure_1.pdf


We are comprised of individuals and organizations that are formally recognized by ICANN as "At-Large Structures". To ensure that we represent views as 
diverse as our continent, we encourage individual and groups to join us. Membership is simple and free of charge.

Amongst the types of organizations that can join us are:

>> Professional Societies
>> Academic and Research Organizations
>> Community Networking Groups
>> Consumer Advocacy Groups
>> Internet Society Chapters
>> Computer User Organizations
>> Internet Civil Society groups

Come and work with us on improving the Internet experience for all. Previous experience with ICANN or Internet governance can be useful but is not 
required. Our goal is to make ICANN Internet policy understandable, transparent, and responsive to end-user needs.

Find out more at  or contact us at info@naralo.org . To get your organization certified as an At-Large Structure see http://www.naralo.org www.tinyurl.com
./naralo-certified

SECTION: Qui est la NARALO

La NARALO (North America Regional At-Large Organization) englobe tous les utilisateurs d'Internet au Canada, aux États-Unis et à Porto Rico. En 
collaboration avec toutes les autres régions du globe, nous avons un impact direct sur la gestion de l'Internet Corporation for Assigned Names and 
Numbers (ICANN), dans un effort pour nous assurer que l'expansion d'Internet dessert l'intérêt public. Puisque de plus en plus de noms de domaine et 
d'adresses IP sont nécessaires pour répondre à la croissance de la demande, nous nous employons à proposer des politiques et des services afin de 
réduire toute confusion et tout abus au regard des identifiants uniques tout en renforçant la sécurité, l'accessibilité et la stabilité de la croissance du 
réseau.

La NARALO se compose d'organismes de la société civile, d'OBNL et d'individus réunis pour faire valoir les droits des utilisateurs d'Internet dans notre 
région, d'Hawaii jusqu'au Nunavut. Nous reflétons leur points de vue sur les politiques développées par l'ICANN en respectant une approche de bas en 
haut (bottom up), consensuelle et multipartite. Et nous pouvons sûrement tirer profit de nouveaux points de vue.

Nous regroupons des individus et des organismes formellement reconnus par l'ICANN sous le nom de «At-Large Structures». Afin d'assurer une 
représentativité aussi diversifiée que l'est notre continent, nous vous encourageons à vous joindre à nous à titre individuel ou comme membre de la 
société civile. Le membership est simple et gratuit.

Parmi le type d'organismes qui peuvent y adhérer, mentionnons :

> Les associations professionnelles
> Les organismes de recherche et d'enseignement
> Les réseaux communautaires
> Les groupes de protection des consommateurs
> Les sections de l'Internet Society Les regroupements d'usagers d'ordinateurs (ex.: Apple)
> Les groupes de la société civile voués à l'Internet
> Les membres individuels

Joignez-vous à nous pour améliorer le rapport à l'Internet de tout le monde. Une expérience antécédente auprès de l'ICANN ou en matière de 
gouvernance d'Internet constitue un atout mais ce n'est pas une exigence. Notre but est de faire en sorte que les politiques de l'ICANN soient faites de 
manière compréhensible, transparente et qu'elle réponde aux besoins des utilisateurs.

Pour en savoir plus:  ou pour nous contacter:info@naralo.org info@naralo.org . Pour obtenir une certification à titre d'organisme «At-http://www.naralo.org
Large Structure», consultez www.tinyurl.com/naralo-certified .http://www.tinyurl.com/naralo-certified

SECTION: What issues are Important to NARALO

We are particularly interested in the following ICANN issues. We believe these have more relevance in our region since they affect, in some way, 
everyone and every time we connect to the Internet:

Introduction of the New Generic Top Level Domains (gTLDs)

Currently the Internet uses only a few top-level domains – well known "generic" ones (.com, .net, .org), lesser known TLDs (such as .travel and .info), and 
country-based ones (such as .ca, .us and .pr). ICANN has started a process to greatly expand the number of TLDs. NARALO is working to ensure that this 
process is open, fair, protective of free expression, and accessible to communities as well as businesses. NARALO has been especially active in ensuring 
that the process's trademark protection is done in a manner to reduce consumer confusion while protecting legitimate free expression.

IPv4 to IPv6 Transition

The first publicly used version of the Internet Protocol, Version 4 (IPv4), provided an addressing capability of about 4 billion addresses. With the explosive 
growth and worldwide proliferation of networks this resource is fast facing depletion. Since every single Internet-connected device needs a unique IP 
address, ensuring that the system has a way of growing in the future is important to everyone. The addressing system is transitioning to the next 
generation (IPv6) and NARALO is contributing to policy development that will ensure that this transition is done as efficiently and transparently as possible.

WHOIS

http://www.naralo.org
http://www.tinyurl.com/naralo-certified
http://www.tinyurl.com/naralo-certified
http://www.naralo.org
http://www.tinyurl.com/naralo-certified


The WHOIS registry is the domain name systems' legacy database that contains contact information from registrants of Internet domains. Often WHOIS 
contains inaccurate or intentionally fraudulent information. NARALO is heavily engaged in establishing a balance between the privacy and free-speech 
rights of content providers, with the public need to hold unethical website operators responsible. Fraudulent WHOIS information undermines any effort for 
policing of 'bad actor' sites thus undermining legitimate commerce on the net. The rise in Internet crime is a serious problem that requires proactive 
solutions starting with the removal of false and misleading information, whilst protecting privacy and free speech.

ICANN Transparency

Since ICANN policy shapes the crucial global addressing system of the Internet, it is of the utmost importance that ICANN exercise good and open 
governance. NARALO is dedicated to making ICANN more democratic, transparent and accountable. The governance of ICANN needs to reflect – and 
respond to – the linguistic, ethnic, gender composition of the non-virtual world in its directorship and committee composition. NARALO members have 
been heavily involved in the new process through which the At-Large Community will collectively appoint a member of the ICANN Board.

End-user Protection

NARALO is involved in creating formal measures to protect the rights of those who buy Internet domains, as well as the rights of Internet end-users. Our 
efforts deal with domain hijackers, reducing spam and ensuring the adoption of consumer-centric solutions to cyber threats. A robust and secure 
addressing system is a crucial component of an Internet that everyone can trust.

SECTION: Quels sujets préoccupent la NARALO

Nous nous intéressons notamment aux questions suivantes relevant de l'ICANN. Nous estimons qu'elles ont plus de pertinence pour notre région car 
elles nous touchent tous, d'une certaine façon, chaque fois que nous nous branchons sur l'Internet:

L'implantation de nouveaux noms de domaine génériques (gTLDs)

Présentement, l'Internet a seulement recours à quelques noms de domaine génériques dont certains sont plus connus (.com, .net, .org), d'autres moins 
(ex.: .travel et .info), et les noms de pays (comme .ca, .us et .pr). ICANN a initié une démarche pour élargir sensiblement le nombre de noms de domaine 
(TLDs). NARALO contribue à faire en sorte que cette démarche demeure ouverte, équitable, respectueuse de la liberté d'expression et accessible à toute 
la communauté aussi bien qu'aux entreprises. La NARALO s'est surtout distinguée en s'assurant que le processus de protection des noms de commerce 
(trademark) soit conçu de telle sorte qu'il réduise la confusion chez le consommateur tout en protégeant la libre expression légitime de chacun.

La transition de IPv4 à IPv6

La première version publique du protocole Internet, la version 4 (IPv4), a fourni une capacité d'adressage d'environ 4 milliards d'adresses. En raison de la 
croissance exponentielle et de la prolifération des réseaux à l'échelle mondiale, cette ressource s'épuise rapidement. Comme chaque dispositif branché 
sur Internet requiert une adresse IP unique, l'assurance que le système pourra croître dans le futur revêt donc une importance pour tout le monde. Le 
système d'adressage est en voie de transiter vers le protocole de nouvelle génération, soit IPv6, et la NARALO contribue au développement d'une 
politique (de transition) afin de s'assurer qu'elle soit la plus efficiente et transparente possible.

WHOIS

Le registre WHOIS est le système patrimonial de la base de données des noms de domaine qui contient les coordonnées des registrants des noms de 
domaines. Ce registre contient souvent de l'information inexacte ou intentionnellement frauduleuse. La NARALO s'est résolument investie pour établir un 
équilibre entre le droit à la vie privée et celui de la liberté d'expression des fournisseurs de contenus, considérant le besoin du public de tenir responsables 
les opérateurs de sites web sans éthique. La présence d'information frauduleuse dans le WHOIS mine tout effort pour sanctionner les sites qui sont de 
«mauvais joueurs», ce qui nuit d'autant au commerce légitime sur le Net. La hausse des actes criminels sur l'Internet est un problème sérieux qui requiert 
des solutions proactives en commençant par le retrait de toute information fausse ou trompeuse, tout en protégeant la vie privée et la libre expression de 
chacun.

La transparence de l'ICANN

Étant donné que la politique de l'ICANN est déterminante pour configurer le système global d'adressage de l'Internet, il est primordial que l'ICANN exerce 
une gouvernance adéquate et ouverte. La NARALO se consacre à rendre l'ICANN plus démocratique, transparente et imputable. La gouvernance de 
l'ICANN doit refléter «et tenir en compte» la composition linguistique, ethnique et le genre (masculin-féminin) du monde non-virtual dans son directorat et 
dans la formation de ses divers comités. Les membres de la NARALO ont été fortement impliqués dans le nouveau processus par lequel la communauté 
At-Large désignera collectivement un membre pour siéger au conseil de l'ICANN.

La protection des utilisateurs

La NARALO est impliquée dans la mise en place de mesures formelles pour protéger les droits de ceux et celles qui achètent un domaine Internet, aussi 
bien que les droits des utilisateurs. Nos efforts portent sur le piratage de nom de domaine, la réduction du pourriel, l'adoption de solutions orientées 
utilisateurs pour contrer les cyber-menaces. Un système d'adressage robuste et sécuritaire s'avère un composant crucial sur lequel tous doivent pouvoir 
compter.

 Please enter your testimonials here.Editor's note:  



SECTION: From some of our members...

"Our group has been involved with NARALO since its inception in 2007. We have been able use this vehicle to voice our concerns and point of views 
regarding some of the issues that we find important to address. We strongly recommend that you get involved too and help shape the future of the 
Internet.” --Eduardo Diaz, President, Internet Society of Puerto Rico

"I represent the Internet Society's New York Chapter (ISOC-NY), which is an At-Large Structure in NARALO. I believe that what makes the Internet unique 
in history is that it is a global network that is, ultimately, controlled by its participants, and their agreements to use common protocols. The At-Large is one 
of the prime avenues where users can influence the application of those protocols, with NARALO representing specifically the North American community. 
EVERY INTERNET USER should - either individually or through an At-Large Structure organization - join to make their voice heard." Joly MacFie, New 
York City

"I represent the Canadian Foundation for Building Sustainable Communities (FBSC) by being active on two committees I highly recommend to anyone 
who is passionate about the future of the Internet to become involved and make your voice known through active participation. I am confident to say that 
the experience earned from participation is absolutely rewarding from a personal development point of view combined with the tangible positive impact you 
can make on future policies and protocols. Why not give it a try, I am sure you will be pleasantly surprised." - Glenn McKnight, Chairman, FBSC, Oshawa, 
Ontario, Canada_



"ICANN plays a critical role in the evolution of the Internet, though it's not well understood by people who are increasingly becoming dependent on it. The 
people involved in NARALO have had a significant impact on advancement of the public interest within ICANN. In our consensus-based processes, every 
opinion is respected within our diverse group. We have a welcoming atmosphere in our meetings at which newcomers and veterans alike have important 
contributions to make and everyone has something to learn. I'm proud to be a part of it." Evan Leibovitch, Chair, NARALO



"Notre groupe est impliqué dans la NARALO depuis sa création en 2007. Nous avons pu utilisé ce véhicule pour exprimer nos préoccupations et nos 
points de vue au regard des questions qui nous semblent importantes à aborder. Nous vous recommandons fortement de vous impliquer et d'aider à 
façonner le futur de l'Internet." Eduardo Diaz, Président, Internet Society de Puerto Rico

"Je représente la section new yorkaise de l'Internet Society qui est une structure At-Large dans la NARALO. Je crois que ce qui rend l'Internet unique dans 
l'histoire, c'est qu'il est un réseau global ultimement contrôlé par ses participants, avec leur plein accord sur l'utilisation de protocoles communs. Le At-
Large est une des voies privilégiées empruntée par les utilisateurs pour influencer la mise en vigueur de tels protocoles, avec la NARALO qui représente 
spécifiquement la communauté nord-américaine. Tous utilisateur d'Internet devrait nous joindre- à titre personnel ou au sein d'une organisation At-Large 
Structure - pour faire entendre sa voix." - Joly MacFie, New York City

"Je représente la Canadian Foundation for Building Sustainable Communities (FBSC) où je participe à deux comités. Je recommande fortement à 
quiconque se passionne pour le futur de l'Internet de s'impliquer et de faire entendre sa voix en participant activement à la NARALO. C'est en toute 
confiance que j'affirme que l'expérience ainsi gagnée est absolument gratifiante au point de vue du développement personnel combinée à l'impact positif 
tangible que vous pouvez avoir sur les futurs protocoles et politiques. Pourquoi ne pas essayer ? Je suis sûr que vous serez agréablement surpris." Glenn 
McKnight, Chairman, FBSC, Oshawa, Ontario, Canada_



"ICANN joue un rôle critique dans l'évolution d'Internet, bien que ce ne soit pas bien compris par les gens qui deviennent de plus en plus dépendant 
envers l'Internet. Les gens impliqués dans la NARALO ont eu un impact significatif sur le progrès de l'intérêt public au sein de l'ICANN. En raison de notre 
approche consensuelle, chaque opinion est respectée au sein de notre groupe diversifié. Nous maintenons une ambiance accueillante lors de nos 
réunions auxquelles les nouveaux venus comme les vétérans y vont de contributions importantes et où tout le monde a quelque chose à apprendre. Je 
suis fier d'en faire partie. - Evan Leibovitch, Chair, NARALO |



Version 1 - First Draft - (Ends here)

Spanish Translation

At the NARALO meeting on Feb 8 2010 this was discussed with the following result:

Joly volunteers to help with the NARALO brochure along with Eduardo, Evan, Myles, Monique and Louis.

AI: Matthias to find out what format was used for the EU brochure and inform the NA drafting team.

AI: Matthias to make sure that everybody in the drafting team has a ST account for the NA workspace

Eduardo: please think of what topics are most important to our region. Our topics might be different from the other regions.

contributed by joly@punkcast.com on 2010-02-08 20:30:30 GMT

LACRALO Brochure
LACRALO has published an 'Outreach Brochure' - see it here

contributed by joly@punkcast.com on 2010-03-05 07:30:49 GMT

At-Large Brochure
The new global At-Large brochure is available at http://www.atlarge.icann.org/en/whatis.htm

contributed by joly@punkcast.com on 2010-03-12 10:23:38 GMT

Excellent work! I especially like the testimonials. Yes, I would think that using the graphics from the EURALO brochure would be a good idea as well as 
using their wording for the back cover.

Darlene

contributed by guest@socialtext.net on 2010-03-31 18:56:46 GMT

AFRALO Brochure
English version: http://www.atlarge.icann.org/announcements/announcement-05feb10-en.htm
Arabic version: http://www.atlarge.icann.org/ar/node/12036

contributed by joly@punkcast.com on 2010-04-06 09:46:30 GMT

See comments from Evan sent by email: http://archive.atlarge.icann.org/lurker/message/20100412.081819.e3885ef5.en.html

contributed by matthias.langenegger@icann.org on 2010-04-12 11:19:07 GMT

http://www.atlarge.icann.org/announcements/announcement-01mar10-2-en.htm
http://www.atlarge.icann.org/en/whatis.htm
http://www.atlarge.icann.org/announcements/announcement-05feb10-en.htm
http://www.atlarge.icann.org/ar/node/12036
http://archive.atlarge.icann.org/lurker/message/20100412.081819.e3885ef5.en.html
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